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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 118 

Data: Dilluns 30 de novembre de 2020 

Hora: 10:30 h 

Lloc:  virtual 

 

 

Assisteixen:  

 
Vicent Arbona 

Paloma Sánchez Bel 

Victor Flors Herrero 

Rosa María Pérez Clemente 

José Luis Rambla Nebot 

Gemma Camañes Querol 

Miguel González Guzmán 

Miguel Cerezo García 

Jordi Gamir Felip 

Sergi Meseguer Costa 

Aurelio Gómez Cadenas 

Salvador Antonio Roselló Ripollés 

Mónica Asunción Hurtado Ruiz 

Emma Fernández Crespo 

Eugenio Llorens Vilarrocha 

Begonya Vicedo Jover 

Pilar García Agustín 

 

Excusen l’absència: 
 

 

Ordre del dia: 

 

1.Lectura i aprovació, si escau, de l'acta del Consell anterior. 

2.Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents 
comissions. 

3. Discussió i aprovació, si escau, de la proposta de creació del nou títol Grau en 
Bioquímica i Biologia Molecular. 

4.Hivernacles. 

5. Assumptes de tràmit. 

6. Torn obert de paraules. 
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Breu resum de l’acta vídeo digital 

1.Lectura i aprovació, si escau, de l'acta del Consell anterior. 

S’aprova per unanimitat 

2.Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les 
diferents comissions. 

Vicent fa un informe general sobre l’estat dels laboratoris de la segona planta i 
del P2:  

Laboratori P2 la comissió formada per Miguel Gonzalez, Monica Hurtado, 
Begonya Vicedo i Victoria Pastor, està treballant en un document que enviaran 
a Consellería per a obtindré l’acreditació de seguretat i estan elaborant un 
document per a l’ús intern del laboratori per part del Departament. 

En quant al mobiliari i estat del laboratori de la segona planta han eliminat la 
mampara i han enfosquit les finestres i entrades de llum amb un vinil negre, falta 
tornar a ficar cortines noves a la finestra, s’ampliat la bancada on està la càmera 
hiperespectral i demà dimarts està previst que acabin les obres i per tant podrem 
tornar a entrar tot l’equipament al laboratori que ara mateix està al despatx del 
costat i al passadís. 

També s’ha tractat el tema del canvi de llums i condicionament dels ventiladors 
de la càmera visitable de la planta 0. 

Informa de que se li ha demanat a Jesús Lancis el qual és el cap d’infraestructura 
de manera temporal dos opcions per a ampliar els espais per a despatxos: 

 Primera opció fer servir un dels seminaris de la planta com a despatx, 
aquesta opció no és viable, el Departament responsable no cedeix l’espai. 

 Segona opció, traslladar el despatx de Santi a la secretaria del 
Departament de Enginyeria Química per a que puguin estar unes 6 
persones. 

Michel informa de la CEP que va tindre lloc el 28/10/2020 

Paloma informa de la CEP que va tindre lloc el 25/11/2020 

Gemma informa de la Comissió de Grau que va tindre lloc el 12/11/2020 

Paloma informa de la CID que va tindre lloc 23/11/2020 

3. Discussió i aprovació, si escau, de la proposta de creació del nou títol 
Grau en Bioquímica i Biologia Molecular. 
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Aurelio informa de la situació actual: la Vicerrectora d’estudis ha donat ja la ordre 
de desactivar el Grau IAMR i ara hi ha que aprovar l’inici dels tràmits per a la 
substitució del Grau. El primer tràmit és sol·licitar des del Departament la 
implantació del nou títol a l’Escola i al Rectorat. 

Begonya proposa afegir la parula cel·lular al nom del Grau i que es digui 
Bioquímica, Biologia molecular i cel·lular. Michel respon que ANECA 
demanaria establir assignatures de l’àmbit cel·lular i Aureli diu que ja hi ha un 
àrea de biologia cel·lular en medicina la qual cosa podria crear susceptibilitats 
i donar problemes. 

S’aprova per assentiment la proposta de l’inici dels tràmits per a la implantació 
del nou Grau en Bioquímica i Biologia molecular.  

4.Hivernacles. 

L’ocupació del hivernacles ha sigut d’un 80-90% de mitjana  

Imports pagats pels grups d’investigació segons l’ocupació: 2475€ dels quals 
525€ el grup BB, 600€ el grup MICS i 1350€ el grup d’Ecofisiologia 

Es fa referència a l’ús del material del l’hivernacle i es decideix que a partir d’ara 
el que agafi material tipus vermiculita haurà d’apuntar-se. Es recorda també que 
la resta del material fungible una volta acabat l’experiment hi ha que tornar-lo. 

5. Assumptes de tràmit. 

Hi ha una factura de reparació de la càmera de cultiu del Josep que queda a la 
espera de saber el pressupost de la càmera visitable de la planta 0. 

6. Torn obert de paraules. 

Sergi Messeguer comenta que a l’any 2012 es va adquirir una furgoneta amb un 
projecte de qualitat de l’aire que ja ha acabat. La furgoneta està aparcada darrere 
de l’animalari (prèvia autorització del Vicerectorat) i que s’hauria d’abonar 
l’impost de circulació des del Departament. 

Pilar García proposa que s’envien els resums de CEP i CID al Departament 
abans del Consells de Departament. 

Vicent proposarà a biblioteca el pagament d’una llicència institucional per al 
programa Biorender per a fer figures i si no es pot fer des de Biblioteca proposaria 
pagar la llicencia des del Departament. 

 


